
Mødetype: Styrelsesmøde Dato og sted: 22. August 12.30-15.30 Dirigent: Jonas
Referent: Kim
Frokost: BjarkeKredshuset

Nr. Tid Emne (og ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Beslutning og hvem gør hvad?

1. 12.30 Meddelelser Orientering fra ugens møder Kassereren orienterede styrelsen om at der ved en fejl er
blevet byttet om på styrelsens hævekort og kasserens
eget. Dette har betydet at der ved flere tilfælder er blevet
handlet privat. Fejlen er rettet og alle penge er ført
tilbage.

2. 13.00 Nyt fra udvalgene Obs: Udvalgsmøder i næste
uge.

SPU:
Udvalget mødes til fælleskonferencen på He kl. 16.15.
Resten kommer ca. 16.45.
Årets skolepolitiske dagsordener blev drøftet:
Skolestruktur, udskolingsmatrikler
Rekruttering
Børnehaveklasseledere - regelmæssige møder mellem
TR og bh.kl. ledere, fx. om brobygning
Seniorpolitik, vær obs i MED
OK24
Hvordan fungerer samarbejdet mellem skole- og
UU-vejledere.
Hvilke arrangementer skal vi satse på i Ballerup
Lærerforening - fællesskab eller foredrag.

3. 13.30 Fælleskonferencen Orientering om program samt Programmet blev gennemgået og tankerne bag punktet



drøftelse af principper for
mellemformer i Ballerup.

● Tilbagemelding på
AMR-mødet

● Endelig vejledning
● Konkrete cases og

spørgsmål
Bilag: Endeligt program, cases
og gruppespørgsmål

om mellemformer blev uddybet.

Opmærksomhedspunkter vedr. mellemformer blev drøftet

Alle bliver placeret i forudbestemte grupper. Der kommer
kun en case til hver gruppe.

14.00 Pause

4. 14.10 Regeringens
velfærdsforsøg omkring
frisætning.

Der skal sendes et brev i dag
om vores holdning:

- CenterMeds indstilling
- Hvad har jeres

skolebestyrelse meldt
tilbage?

Bilag: Udkast til brev og
baggrundsnotat

Der skal vælges tre områder i Ballerup: Skoletilbud,
dagtilbud eller ældre
Rammerne for frisættelse er ikke på plads

Brev til kommunalbestyrelsen blev drøftet. Det blev
vedtaget at KAMO sender brevet med en tilføjelse om
meddelelsesbogen

5. 14.40 Kommunens økonomiske
situation

Orientering og drøftelse
- Kan vi finde spareforslag

inden for skoleområdet?

Høringsperioden passer dårligt med vores møderække.
Dette betyder at KAMO laver udkast, der skal
kommenteres på insite.

Der skal spares lidt mindre end først antaget. KAMO
orienterede om årsagerne hertil

6. 15.15 Evt.

7. 15.20 TR-opgaver ● Hver opmærksom på om der er styr på
rammerne/datoer/
kolleger vedr. møde om meddelelsesbogen

● Kigge på facebook gruppen. Fjern og tilføj
medlemmer. Link evt. til gruppen via aula hvis



man ikke er venner med kollegaen

8. 15.25 Bullits til Facebook

9. 15.30 Godkendelse af referat

Kommende punkter:

- Arbejdsmiljøtemadag
- Høringssvar til budget (Husk bilag med skolernes økonomi fra

SkoleMED i juni)
- Kvartalsregnskab BLF skal på 12/9

- Temadag for Styrelsen 19/9
- Tjenstlige samtaler og TR-rollen
- Mellemformer


